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Какво је Ваше мишљење о ставовима које заступа др Мирољуб Петровић? 
Колико и да ли одступају од православне вере? 

Као православни теолог, тврдим да је његово тумачење вере, хришћанства                       
и Цркве дубоко неправославно, чак секташко. Има ту уочљивог псеудо 
протестантског, адвентистичког (суботарског) приступа вери. Човек који                         
не исповеда сагласно са Црквом: Причешће, Богородицу, поштовање Светих 
и њихових моштију, поштовање часног Крста, светих икона, није и не може 
бити православан. Такође, његов приступ Старом Завету, као и његово схватање 
односа Старог и Новог Завета, потпуно су неправославни. Затим, његово 
довођење у везу вере и науке, итд. Оно што господин Петровић потура као 
православље нема никаквих додирних тачака са самим православљем. Али, Срби 
се „пецају“ на његове приче о теократији, Цару Душану, морализму,                                    
не примећујући да им је литургијски живот заменио идеологијом. 

У последње време доста је експониран у медијима, иако је до скоро у својим 
предавањима апострофирао да се телевизија не сме гледати.  

Да ли је овако његово медијско иступање осим што је контрадикторно и 
циркузантско, знајући у којим телевизијским емисијама је гостовао и какве 
је одговоре давао? 

Његов наступ и садржај његове приче су пун погодак за тзв. „жуту штампу“.                     
Он потпаљује масе, а то се добро продаје. Медији су просто осетили тај 
комерцијалан моменат, који је за њих пресудан. Ако би даље наступао као шоумен 
и забављач, мислим да бих и сам постао фан господина Петровића.  

Има он дара за то. 
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